
Appraisal of Excellent International Students  

in 2017-2018 First Semester of COIE 

In order to encourage international students who perform well in study , behavior 

and social activity, excellent students of COIE during 2017-2018 first semester will be 

evaluated and awarded . The criteria and application procedures are as follows: 

1. Evaluation Objects 

1.1 The appraisal of “Excellent Both in Studies and Behavior Award” faces to all the 

international degree students. 

1.2 The appraisal of “Individual Award for Superiority” faces to both degree and 

non-degree international students. 

2. Criteria and Eligibility 

For the “Excellent Both in Studies and Behavior Award” 

(1) Abide by Chinese laws, regulations and university disciplines. 

(2) Good Attitude towards study and take actively part in university activities; no bad 

behavior record. 

(3) For undergraduate students: 

   The GPA (2016-2017 Academic Year Second Semester) should be above 3.0, and 

no course scores are below 60.  

   For postgraduate students: 

   Published at least one dissertation in SCI Journal (IF 2.0 or above), or in Chinese 

core journal in natural sciences and humanities & social science acknowledged by 

NAU as first rank author . Nanjing Agricultural University should be the first rank 

work unit at the same time. Time scope for paper published or accepted should be 

between July, 2017 and December, 2017.  

Note: Students who have extended their schooling are not covered (Bachelor: the 5
th

 

year or the 6
th

 year (for animal science); Master: the 4
th

 year; PhD: the 5
th

 year.). 

 For the “Individual Award for Superiority”  

(1) Abide by Chinese laws, regulations and university disciplines. 

(2) Good Attitude towards study and take actively part in university activities; no bad 

behavior record. 

(3) Extremely Outstanding performance in one or more aspects such as study, 



research, sports, entertainment, cultural communication, social service etc during  

2017-2018 first semester. All the prizes listed below are acknowledged by COIE 

(1).first prize in NAU competition,(2).first prize or second prize in provincial 

competition or national competition,(3).awarded by international conference. 

＊Declaration: All the submitted materials such as paper must be truthful, once found  

and confirmed them as plagiarism, forgery, etc, the eligibility will get immediate 

canceled and report it to the relevant departments and University. 

 

3. Evaluation Procedure 

3.1 Apply by individual or nominated by supervisor, teachers or college of 

International Education (Please download the Application Form from the attachment 

below) 

3.2 Evaluated and elected the candidates by College of International Education. 

3.3 Public notification for the name list. 

3.4 Reward and Recognition 

4. Application Time  

1.Applications Accepted Deadline: 5:00 p.m ,December 21st. 

2.Electronic version of application form and related scanned copies supporting 

materials please send to isao@njau.edu.cn; hardcopies of application form and 

supporting materials please also submit to the International Student Administration 

Office at the same time. 

Contact: Cheng Weihua/ Huang Xiaodi        Tel:84399117  

 

                                                          

                                           International Students Administration Office              

College of International Education 

                                                             15/12/2017 

 

 

 

 

 

 

mailto:suyi@njau.edu.cn


优秀留学生申请表 

Application Form for Excellent International Student Evaluation 

日期(Date)： 

姓名 Name  性别 

Gender 

 学号 

Student ID 

 

学院 

College 

 类别 

Category 

□本科生 

Bachelor□

硕士 Master  

□博士 PhD 

专业 

Major 

 

研究生留学生论文发表情况（注明题目、刊物、本人排名、影响因子） 

Postgraduate: Paper Publishing (title, journal name, author rank, influential factor) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Supervisor’s signature： 

导师签字: 

年 Yr   月 Mon    日 Day 

本科留学生学习情况（注名 GPA、有无低于 60 分科目等） 

Undergraduate: GPA , whether there are any courses with score below 60 )  

 

 

Counselor’s signature:  

辅导员或班主任签字： 

年 Yr    月 Mon   日 Day 

2016-2017 学年春季学期获奖情况  

Awards in the 2016-2017Academic Year Spring Semester 

 

 

 

国际教育学院评审意见 Comments from College of International Education 

 

 

Dean’s Signature: 

院负责人签字: 

                                        年 Yr    月 Mon    日 Day 



关于评选 2017-2018 学年第一学期优秀留学生的通知 

为了鼓励在品行与学习方面有突出表现的在校留学生，国际教育学院将评选表彰 2017-2018学年第一学期品学

兼优及单项成绩突出者。现将评选相关事宜通知如下： 

一、评选范围 

1. 品学兼优奖评选对象为所有在校学历留学生； 

2. 单项成绩突出奖评选对象为所有在校留学生。 

二、评选条件 

品学兼优奖： 

1. 遵守中国法律、法规和校纪、校规； 

2. 学习态度端正，成绩优良，积极参加学校和学院组织的各项活动，无不良表现。 

3. 本科留学生:2016-2017学年第二学期，GPA3.0 及以上，没有低于 60 分的科目； 

      研究生留学生:在 2017 年 7月至 12月的时间范围内，以第一作者发表或接收 SCI 论文(影响因子 2.0以上)，

或以第一作者在南京农业大学规定的自然科学与人文社科核心期刊发表至少一篇论文，南京农业大学必须是第一署

名单位。 

   注：超过规定学制年限即本科第 5 年及以上（动医为第 6年及以上）、硕士第 4 年及以上、博士第 5 年及以上的留

学生不予参评 .  

单项成绩突出奖： 

1. 遵守中国法律、法规和校纪、校规。 

2. 学习态度端正，成绩优良，积极参加学校和学院组织的各项活动，无不良表现。 

3. 2017-2018 学年第一学期，在学习、科研、体育、艺术、文化交流或公益活动等一个或多个方面成绩突出：获得

校级以上国际性会议证书的，校级竞赛一等奖，国家、部省级竞赛一等奖或二等奖的将会被纳入单项成绩突出奖

的考评中。 

   郑重申明：递交的论文等成果材料必须真实，一旦发现并证实抄袭、伪造数据等行为，即刻取消该获奖成果，

并上报学校有关部门进行查办。 

三、评选流程 

1. 个人申请或由导师、任课教师、国际教育学院推荐提名。（申请表请从附件下载） 

2. 国际教育学院组织评审，确定获奖人选 

3. 公示获奖名单 

4. 表彰 



四、评选时间 

   12 月 21 日 17:00 前，请将纸质申请表和相关材料原件及其复印件递交国际教育学院留学生办公室（行政

北楼 D419 室），同时将以上材料电子版发送至 isao@njau.edu.cn。 

   咨询电话：84399117    程伟华/黄笑迪 

                                                           国际教育学院 

                                                          来华留学事务部 

                                                          2017 年 12 月 15日 

 


